
1 
 

Rada Gminy Godów 
RG.0002.1.2025 

Protokół X/2025 
Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:32 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni: 
1. Łukasz Balcar 
2. Bogusław Dziędziel 
3. Zbigniew Gajek 
4. Kamil Gąsior 
5. Wiktor Hudek 
6. Beata Jeleń 
7. Sabina Kasprzak-Tecmer 
8. Jacek Kołek 
9. Grzegorz Kopiec 
10. Krzysztof Kubica 
11. Tomasz Nawrat 
12. Danuta Niziołek 
13. Tadeusz Pająk 
14. Katarzyna Skrzyszowska 
15. Magdalena Spandel 
Obrady X sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów Pan 
Jacek Kołek. 
Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie gminnym, 
obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 
Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 
- radnych Rady Gminy Godów; 
- władze samorządowe: 
• Pana Mariusza Adamczyk  - Wójta Gminy; 
• Pana Tomasz Kasperuk - Zastępcę Wójta; 
• Panią Brygidę Dobisz  - Sekretarza Gminy; 
• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 
- radnych powiatu wodzisławskiego; 
- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 
- Pana Adama Konieczny  - Radcę Prawnego; 
- mieszkańców gminy, którzy śledzą obrady online. 
Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 
uczestniczy 13 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 
Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista osób uczestniczących w obradach X sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Godów z dnia 19 grudnia 2024 roku. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Przedstawiciel Śląskiej Rady ds. Seniorów. 
6. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Godów za 2024 rok. 
7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Godów za 2024 rok: 
1) Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 
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2) Edukacji, Kultury i Zdrowia; 
3) Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego; 
4) Rewizyjnej; 
5) Skarg Wniosków i Petycji. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Godów oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej; 
4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Godów na 2025 rok; 
5) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy Godów na 2025 rok; 
6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/60/2024 Rady Gminy Godów z dnia 28 listopada 2024 
r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Godów z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
rok 2025; 
7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
10) Projekty uchwał w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu, 
na realizację zadań z zakresu nadzoru budowlanego; 
12) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację 
powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2025 roku; 
13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do współdziałania w celu 
przeprowadzenia i udzielenia wspólnego postępowania przetargowego; 
14) Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia braków formalnych skargi. 
9. Informacja o złożonych interpelacjach. 
10. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zakończenie obrad. 
Radni nie nieśli uwag do porządku obrad, przystąpiono do jego realizacji. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Godów z dnia 19 grudnia 2024 roku.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Godów z dnia 19 grudnia 2024 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 
Magdalena Spandel 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Kamil Gąsior 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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W dyskusji wzięli udział: 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym stanowiący załącznik nr 5 do protokołu. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Wójcie, czytając pana sprawozdanie, chciałam się 
zapoznać z zarządzeniami wójta jako kierownika zakładu i próbowałam znaleźć te zarządzenia i nie udało 
mi się ich znaleźć. Czy mogłabym prosić o podpowiedź? Bo są te jako wójta, ale tego jako kierownika 
zakładu nie znalazłam. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Ponieważ nie są zamieszczane, to dotyczy bezpośrednio 
pracowników. Nie ma takiego obowiązku. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - No nie ma obowiązku, a co stoi na przeszkodzie, żeby one były 
zamieszczane, tym bardziej, że były kiedyś? Tam chyba nie ma żadnych tajemnych informacji. Okej, to 
bardzo bym prosiła wobec tego w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej, o dostarczenie mi na 
maila tych zarządzeń. Tym bardziej, że chciałam jakby pod kątem pana sprawozdania się zapoznać z 
treścią z jednego z nich. Ale jeżeli pan tak stawia sprawę, to bardzo proszę. Chciałam też zapytać, gdzie na 
BIP można znaleźć to wystąpienie pokontrolne NIK-u i odpowiedź jaką gmina udzieliła, bo też tego na BIP 
nie znalazłam? 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Tutaj mam informację, że nie jest jeszcze zamieszczone. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Ja właśnie o tym mówię, że nie jest. Ale w jaki sposób się można 
zapoznać wobec tego z tym, bo minął prawie miesiąc, więc? 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Możemy przesłać. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Będę wdzięczna. Bardzo dziękuję. Jeszcze teraz tak, ekodoradca 
przeprowadzał akcję sprawdzanie jakości termomodernizacji i chciałam podpytać, tak ogólnie oczywiście, 
jakie są wnioski z tej akcji, żeby można było powiedzieć, jak to wygląda jeśli chodzi o jakość tej właśnie 
termomodernizacji? 
 
- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Tadeusz Spień - Ekodoradca na 
wyraźne zgłoszenie mieszkańców podjeżdża na nieruchomość, sprawdza tą termomodernizację od 
wewnątrz, zewnątrz. Natomiast o wynikach informowani są właściciele budynku.  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - A w temacie tych kontroli antysmogowych, jakieś wyniki 
kontroli, jakieś konkluzje z tego są, czy też na razie jeszcze jest za wcześnie, żeby o to pytać? 
 
- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Tadeusz Spień - Jeśli chodzi o 
kontrole antysmogowe, to bardzo różne są wyniki od bardzo dobrych, że faktycznie ludzie już powymieniali 
stare piece węglowe na piece gazowe, np. pompy ciepła, ale są też przypadki, kiedy praktycznie piece 
powinny być wymienione do końca tego roku albo nawet wcześniej. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - A co się wtedy dzieje, nie wiem, jakieś pouczenia jakieś są? 
 
- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Tadeusz Spień - Jeżeli są 
nieprawidłowości, przekazujemy te protokoły do policji. 
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- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Dziękuję bardzo. I chciałam podpytać, bo Pan Wójt powiedział, 
że są prowadzone prace na PSZOK-u, gdyby można było tak ogólnie wymienić, jakiego rodzaju prace tam 
są teraz prowadzone. 
 
- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Jeżeli chodzi o 
PSZOK, to prowadzone są prace w ramach tego projektu „Modernizacja infrastruktury drogowej'' i 
generalnie zostało już część terenów utwardzonych, wyasfaltowanych. Wymieniona będzie teraz 
podbudowa z części basenowej. No i w ramach tego projektu będzie tam dostawiony kontener biurowy, 
ogrodzenie, oświetlenie zewnętrzne i monitoring wraz jeszcze oczywiście będą przyłącza kanalizacyjne i 
wodociągowe. Na dzień dzisiejszy tylko takie roboty budowlane powiedzmy związane z podbudową, z 
asfaltowaniem są wykonane i są one w trakcie. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Dziękuję. I moje kolejne pytanie dotyczy planu ogólnego. Tutaj 
Pan Wójt powiedział, że 29 nastąpi podpisanie umowy i ja wcześniej pytałam Pana Wójta też o 
harmonogram i z odpowiedzi, którą dostałam wynika, że pierwsze dwa miesiące od podpisania umowy, 
będzie rozpoczęcie opracowanie, zabranie wniosków i materiałów. Chciałam zapytać, czy to będzie ten 
moment, kiedy właśnie będą brane pod uwagę wnioski, które mieszkańcy składali? Czy to będzie na innym 
etapie? 
 
- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Tadeusz Spień - To będzie dokładnie 
w tym etapie. Będzie ogłoszony 21-dniowy termin na zbieranie wniosków, ale wszystkie wnioski, które 
dotychczas były złożone, będą również brane pod uwagę. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - A, czy jeszcze jest teraz dobra pora, żeby w razie czego 
mieszkańcy, którzy się jeszcze ociągali, mogli teraz te wnioski w ciągu tego najbliższego czasu składać? 
 
- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Tadeusz Spień - Można złożyć teraz, 
natomiast ja bym zaczekał na praktycznie ogłoszenie procedury w tych 21 dniach, wówczas składać te 
wnioski One od razu wtedy wchodzą do procedury, a tak w tym momencie my odpisujemy mieszkańcom, 
my się tym zajmujemy podczas pracy nad planem. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Czyli lepiej poczekać. Dobrze, bardzo dziękuję. I jeszcze bym 
chciała Pana Wójta prosić, ja tutaj na posiedzeniu komisji byłam trochę sceptyczna w tym temacie, żeby 
Pan Wójt powiedział coś więcej na temat dróg do pól, żeby mieszkańcy tak samo mogli to usłyszeć. Chodzi 
mi bardziej, jakie to będą koszty, jaki później będzie roczny koszt utrzymania, czyli jakieś tam odśnieżanie, 
sprzątanie, odsetki od kredytu, ile będą kosztowały. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Chcemy złożyć drogę, która istnieje w terenie. Ta droga jest 
użytkowana, czyli jest również i odśnieżana w sezonie zimowym. Droga ma długość około kilometra, teraz 
dokładnie nie powiem, ale ponad kilometr. Szacowane koszty to jest 1600000,00 zł. Możliwość uzyskania 
dotacji 550000,00 zł. I droga to jest odnoga ulicy Skotnickiej od boiska w kierunku parku. 
 
- Radny Gminy Bogusław Dziędziel - To ja właśnie w stosunku do tej ostatniej wypowiedzi pani radnej 
Sabiny. Chodzi o tą drogę też mi, bo to chciałem poruszyć, ale w innej kwestii, bo na tym ostatnim naszym 
spotkaniu wspólnych komisji, myśmy się tutaj dogadywali i umówiliśmy się, że jeżeli ten wniosek przejdzie 
to ewentualne koszty, które będzie musiała gmina ponieść, nie spowodują perturbacji w pieniądzach 
zabezpieczonych na remonty dróg. A konkretnie chodziło mi o ulice Wyzwolenia w Gołkowicach i tak 
żeśmy się właśnie umówili, że wtedy ten wniosek składamy. Myślę, że to jest konsekwencja tego, że ten 
wniosek został złożony zgodnie z tą naszą umową. Dziękuję. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Myślę, że wszystko zostało ustalone na posiedzeniu wspólnych 
komisji. 
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- Radny Gminy Kamil Gąsior - Dzień dobry. Panie Wójcie, mam pytanie. Również ta informacja, chodzi tutaj 
o procedurę odbioru budynków, bo zarówno przedszkola w Łaziskach, jak i przedszkola w 
Krostoszowicach. Czy można wiedzieć na jakim etapie to jest i kiedy możemy się spodziewać, że dzieciaki 
do tych nowych budynków wejdą? Bo nie ukrywam, że mam takie pytania od rodziców, którzy uczęszczają 
do tych przedszkoli. Kiedy możemy się spodziewać, bo tam była kiedyś mowa, że w nowym roku na 
początku, teraz mamy styczeń i są dalsze pytania? Czy można taką informację uzyskać, czy odbiory są za 
nami, przed nami, jak to wygląda? 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Szczegóły przekaże pan kierownik. Natomiast ustalone z 
dyrekcją jednej szkoły i drugiej mamy, że po okresie wakacji zimowych, dzieci już pójdą do nowego 
przedszkola, jak w Łaziskach, tak i w Krostoszowicach. A szczegóły proszę pana kierownika.  
 
- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Jeżeli chodzi o 
odbiory przedszkoli, to w zasadzie straż pożarna i sanepid, zostały już powiedzmy protokoły podpisane w 
zeszłym roku. Natomiast z uwagi tego, że tutaj jest procedura po nowemu odbioru, to wymagane są inne 
dokumenty. Te dokumenty, na które musieliśmy czekać, to są protokoły odbioru wszystkich przyłączy i one 
muszą być potwierdzone przez osobę z uprawnieniami. Natomiast sytuacja była taka, że wszystkie 
przyłącza nie były realizowane przez firmy, które wygrały przetargi, tak na przykład jak przyłącze 
energetyczne czy przyłącze gazowe przez zewnętrzne podmioty. No i tutaj po prostu musieliśmy troszkę 
poczekać na te dokumenty, ponieważ standardowo oni tylko wysyłają informację, że przyłącza są 
wykonane i do takiego odbioru powiedzmy domku mieszkalnego, jednorodzinnego to wystarczy. 
Natomiast w przypadku budynku użyteczności publicznej, te wszystkie protokoły i te dokumenty muszą 
być potwierdzone przez osoby z uprawnieniami. I tutaj pojawił się pewien problem. Ale już go 
rozwiązaliśmy, praktycznie wszystkie dokumenty mam i jutro jadę do nadzoru, żeby je złożyć i umówić się 
już z nadzorem na taki ostateczny przegląd samych budynków i odbiór końcowy. 
 
Ad. 5. Przedstawiciel Śląskiej Rady ds. Seniorów. 
Przewodniczący Rady Jacek Kołek poprosił do mównicy Radnego Śląskiej Radny Seniorów Pana Antoniego 
Tomas. 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Radny Śląskiej Rady Seniorów Antoni Tomas - Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Wójcie, 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo obecni na sali, jak również Szanowni Państwo, którzy obserwujecie 
nasze obrady za pomocą łączy internetowych. Otóż w październiku ubiegłego roku, zostałem wybrany, a 
następnie powołany do Śląskiej Rady Seniorów. Śląska Rada Seniorów liczy 19 osób z całego 
województwa. 15 października z rąk Pana Marszałka Województwa Śląskiego, odebrałem stosowne 
zaświadczenie o moim wyborze na pięcioletnią kadencję do Śląskiej Rady Seniorów. Można powiedzieć, 
jestem albo członkiem, albo radnym, jak państwo wolicie, ale spełnia to samo zadanie. Chciałbym 
powiedzieć, że moja praca w Śląskich Radzie Seniorów jest całkowicie społeczna i tak się to mówi pro 
bono. Dziękuję, Panie Przewodniczący, że mogę dzisiaj tutaj państwu i wysokiej radzie przedstawić 
problemy związane z polityką senioralną, która dotyka całą Polskę, pewnie Europę, ale i Polskę, ale też 
dotyka naszą gminę. Pozwolę sobie przytoczyć państwu parę liczb wyjętych z raportu o stanie naszej 
gminy. I tak zgodnie z wykładnią, za seniorów uważamy osoby, które przekroczyły sześćdziesiąty rok życia, 
to ze względu na to, że panie w Polsce nabywają praw emerytalnych w tym wieku i jest to wiek senioralny. 
Natomiast wiek kiedy się ma 80 lat, to już jest określony jako osoba starsza, stara, jak kto woli. Szanowni 
Państwo, chciałem ten raport przytoczyć państwu za 2020 rok, to jest stan w naszej gminie na dzień 
31.12.2019 roku. Część z państwa nad tym raportem tutaj na tej sali obradowała, ale ja przytoczę parę 
liczb, które sobie pozwoliłem jakoś wyciągnąć z tego. Było nas, Szanowni Państwo, 31 grudnia 2019 roku 
mieszkańców 13563 osoby, w tym mieszkańców powyżej 65 roku życia 2142 osoby, mieszkańców powyżej 
60 roku życia 3101 osób, to jest 23% naszych mieszkańców, w tym wieku produkcyjnym było 8731 osób. Ja 
sobie wziąłem trzy lata później, czyli ten aktualny raport o stanie Gminy Godów sporządzony na 31, znaczy 
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raport może nie, ale te dane statystyczne są z 31 grudnia 2022 roku. Liczba mieszkańców 13539 osób, czyli 
ubyło nas o 24 osoby, w tym mieszkańców powyżej 65 roku życia, 2276 osób, czyli przybyło nas o 134 
osoby, ludzi powyżej 65 roku życia. Mieszkańców powyżej 60 roku życia według tych danych jest 3219, 
czyli przybyło o 118 osób i to jest 24%, czyli za trzy lata o 1% tych ludzi jest więcej. Ale chciałbym też 
państwu przytoczyć, że tych osób w wieku produkcyjnym, czyli między osiemnastym rokiem życia a 
sześćdziesiąt piątym, mieliśmy tak jak powiedziałem w roku 2020, 8731, a teraz mamy 8383, czyli tych 
osób w wieku produkcyjnym ubyło o 349 osób w naszej gminie. Szanowni Państwo, to są dane, ale one 
nam nasuwają tutaj taką myśl, że starzejemy się nie tylko jako Polska, jako Europa, ale starzejemy się też 
jako nasza Gmina Godów. Ubyło, czyli co roku tych osób w wieku produkcyjnym gdzieś o 120 jest mniej. W 
województwie śląskim mamy 28% mieszkańców, którzy są seniorami, natomiast średnia w Polsce to jest 
26%, czyli jako Śląsk jesteśmy też już starzy. Według Głównego Urzędu Statystycznego, są to dane ze 
stycznia tego roku, w latach 2039-2040 będzie to 40%. 40% ludzi powyżej 60 roku życia. Natomiast osób 
powyżej 80 roku życia, czyli tych, których już nazywamy ludźmi starymi, będzie o 90% więcej. To są dane 
takie, które chciałem państwu przytoczyć. Szanowni Państwo, seniorzy aktywni sobie poradzą. Problem 
stanowią seniorzy nieaktywni, to z różnych przyczyn, może to być osłabienie, otępienie umysłowe, 
samotność albo też po prostu choroba. Ja, Szanowni Państwo, ja od 23 lat pracuję w stowarzyszeniu 
branżowym, stowarzyszeniu seniorów, Stowarzyszeniu Inżynierów i Techników Górnictwa, gdzie jestem od 
23 lat jak powiedziałem wiceprezesem. Natomiast jestem też w drugą kadencję przewodniczącym Koła 
Emerytów w Gołkowicach i na bieżąco mogę obserwować naszych seniorów, których dotykają problemy, o 
których już wcześniej wspomniałem. Szanowni Państwo, kiedy byłem radnym, tak jak wy, nie dostrzegałem 
tego problemu, ale ten problem był i jest i pewnie on będzie stanowił zadanie dla was, dla naszej gminy. 
Chciałem też powiedzieć, że byłem na spotkaniu, odbyłem spotkanie, czy odbyliśmy jako Śląska Rada 
Seniorów z panią Minister do spraw Polityki Senioralnej, panią Minister Marzena Okła-Drewnowicz i 
Państwo Polskie czy ministerstwo przygotowuje bon senioralny. Nie mylić tego z kartą senioralną. Bon 
senioralny będzie to bezgotówkowa usługa, która przypadać będzie osobom wstępnym, czyli córce, 
synowi, wnuczce, wnukowi i to będzie polegało na tym, że ten bon będzie przydzielany przez, no i to jest 
zadanie właśnie dla gminy, bo to może być Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, jak również Pan Wójt 
będzie zobowiązany zatrudnić osoby dodatkowe, które będą realizowały to w latach 2025-2026, czyli te 
najbliższe dwa lata. Będzie to okres pilotażowy, gdzie musimy przygotować, państwo musi przygotować 
40000 nowych pracowników, którzy będą opiekunami, muszą odbyć szkolenie. W tej chwili mamy ich 
37000 w Polsce, a potrzebnych jest jeszcze 40000 i te osoby będą realizować ten bon. Będzie to usługa na 
rzecz nie tego seniora, ale na rzecz osoby, która się opiekuje. Ja nie chciałbym za dużo o tym mówić. Jest to 
zadanie własne gminy i będzie to po prostu tutaj pewnie też przez państwa realizowane. Szanowni 
Państwo, cel mojej wizyty tutaj czy mojej obecności na tej sesji, Wysokiej Rady jest taki, aby namówić 
państwa, rozważcie, o powołanie Gminnej Rady Seniorów. Ja jestem już po rozmowie z Wójtem 
Krzyżanowic, Gorzyc, panią Wiceburmistrz Rydułtów, z wójtem Zebrzydowic i taka rada seniorów się 
przydała. Ja jestem po rozmowie z panem wójtem Mariuszem Adamczykiem, który jest przychylny temu 
wnioskowi. Natomiast oczekuję też tego, żebyście państwo jakoś poparli to. W takiej gminie jak nasza, jak 
Gmina Godów, to jest gmina do 20000 osób, 20000 osób wystarczy, gdyby to była oddolna inicjatywa, to 
wystarczy 50 podpisów osób powyżej 60 roku życia i mogą złożyć to, powiedzmy, jako procedura 
uchwałodawcza. Natomiast myślę, że państwo podejmą taką uchwałę. Do rady seniorów może należeć 
każda osoba, która ukończyła 18 lat, żebyście państwo nie myśleli, że jest to osoba, która jest w wieku już 
senioralnym. Nie. Ale najlepiej gdyby to były osoby, które pracują już aktualnie na rzecz seniorów albo 
którym polityka senioralna jest bliska. Szanowni Państwo, ja chciałbym tylko przypomnieć, że niektórzy z 
państwa w kampanii wyborczej pisaliście, deklarowaliście powołanie takiej rady seniorów. Ja chciałbym 
osobiście zadeklarować swoją pomoc przy ewentualnym tworzeniu takiej rady seniorów, raczej głównie 
przy utworzeniu statutu, który będzie załącznikiem do uchwały. Na koniec chciałbym przypomnieć 
państwu, że polityka senioralna jest zadaniem własnym gminy. Nie jest to zadanie państwa. Czy 
wcześniej, czy później, może jeszcze w tej kadencji, ten problem, tak powiedziałem, bon senioralny 
jeszcze w tej kadencji państwa w jakiś sposób dotknie, bo go trzeba zrealizować. Ja jeszcze raz powiem, 
mógłbym na temat tego bonu senioralnego dość dużo mówić, ale tak nie chciałbym jak gdyby wyprzedzać 
faktów, bo to jest zadanie gminy. To tyle ze strony. Ja może tylko jeszcze powiem tak, że nasi sąsiedzi za 
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Piotrówką, czyli po czeskiej stronie, oni są o 20 lat przed nami. Dlatego, że my w Polsce, Szanowni 
Państwo, zakłady opiekuńczo-lecznicze mamy przepełnione. 7000 osób oczekuje, to są dane, 7000 osób 
oczekuje, żeby się do takiego ośrodka dostać. Natomiast domy pomocy społecznej, nie są przepełnione, 
może nie powiem, że są puste, ale nie są przepełnione. Nasi sąsiedzi, którzy to rozwiązali. Ja tylko powiem 
państwu, że średnia emerytura za 2024 rok, wynosi niespełna 4000,00 zł brutto. Natomiast nie chciałbym 
tutaj, bo państwo macie tą wiedzę, ile kosztuje pobyt osoby w takim prywatnym ośrodku pomocy 
społecznej w naszych domach opieki. Natomiast nasi sąsiedzi, to jest to zadanie gminy. Gmina 
wybudowała, tam jedziecie państwo przez Zawadę, to jest taki gminny, to się nazywa komunalny dom 
seniora. Ja tam byłem z Panem Starostą, odwiedziliśmy tych pensjonariuszy, rozmawiałem, nawet ktoś mi 
tam pokazywał swoje wydatki, który tam dyskretnie pisze, sobie zlicza i jest to około już przy pełnym, (...) 
Aha, chcę powiedzieć, że ten pensjonariusz przebywa na 42 metrach kwadratowych. To są dwa pokoje, 
łazienka i obszerny przedpokój, gdzie można sobie wypić kawę. 42 metry kwadratowe dla jednej osoby. 
Koszt pobytu to jest gminny. Tam 5 osób pracuje w gminie, ci pensjonariusze płacą, ale jest cennik. Ja 
nawet ten cennik tu mam, bo mi go Pan Starosta dał. To jest kwota gdzieś po zebraniu i przeliczeniu na 
polskie złotówki to jest 2500,00 zł z wyżywieniem i z całą opieką. Szanowni Państwo, ja chciałem 
podziękować za wysłuchanie mnie. Dziękuję, Panie Przewodniczący, za umożliwienie mojego wystąpienia, 
aczkolwiek nie oczekiwałem, że kiedyś jeszcze w tym miejscu będę mógł coś powiedzieć. Dziękuję bardzo 
państwu. 
  
- Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek - Dziękujemy Panu Antoniemu. Wiemy, że z tym miejscem jest 
bardzo dobrze zaprzyjaźniony, także nie ma żadnego problemu. Na pewno jako Rada, jeżeli będzie taka 
potrzeba, na pewno nad tym problemem rady seniorów się pochylimy. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Antoni, ja chciałam tylko powiedzieć, że mój głos pan już 
ma jeśli chodzi o powołanie rady seniorów. Mój głos, jeśli chodzi o powołanie rady seniorów już pan ma. 
  
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Godów za 2024 rok. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek, który odczytał sprawozdanie stanowiące załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
Ad. 7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Godów za 2024 rok: 
1) Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy  Zbigniew Gajek, który odczytał sprawozdanie stanowiące załącznik nr 7 do protokołu. 
 
2) Edukacji, Kultury i Zdrowia; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy Bogusław Dziędziel, który odczytał sprawozdanie stanowiące załącznik nr 8 do protokołu. 
 
3) Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy Kamil Gąsior, który odczytał sprawozdanie stanowiące załącznik nr 9 do protokołu. 
 
4) Rewizyjnej; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy  Tomasz Nawrat, który odczytał sprawozdanie stanowiące załącznik nr 10 do protokołu. 
 
5) Skarg Wniosków i Petycji. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy  Grzegorz Kopiec, który odczytał sprawozdanie stanowiące załącznik nr 11 do protokołu. 
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- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Ja bym chciała zapytać, gdzie na BIP można znaleźć protokoły z 
poszczególnych posiedzeń komisji 2024 roku, wszystkich komisji i tych wspólnych i tych, które były tak 
samo przez poszczególne komisje? Pytam dlatego, że z większości tych sprawozdań jakby niewiele się 
możemy dowiedzieć, bo one są takie dość oszczędne, a jakby nie bardzo mamy z czym porównać, dlatego 
że nie potrafię znaleźć na BIP-ie protokołów. Więc prosiłabym bardzo o pomoc. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Z tego co słyszę, to jeszcze nie są zamieszczone. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Nie są, właśnie o tym mówię, że nie są, tylko chciałabym się 
dowiedzieć. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Zostanie to uzupełnione. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Ale kiedy? Panie Wójcie, nie chciałabym znowu składać 
wniosku o informację publiczną, bo są ograniczenia czasowe. Więc prosiłabym o podanie takiego 
rozsądnego terminu, kiedy zostaną zamieszczone protokoły z poprzedniego roku, tych których nie ma.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - W najbliższym czasie. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Ale co to znaczy w najbliższym czasie? Do końca lutego tak 
słyszę, tak? Tak, Panie Wójcie?  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Odpowiada pracownik merytoryczny, który się tym zajmuje. Ja 
tego fizycznie sam nie robię, ale postaramy się wcześniej. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Dziękuję bardzo.  
 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
Przewodniczący Rady Jacek Kołek - Informuję, że projekty uchwały były omawiane na wspólnym 
posiedzeniu komisji w dniu 23 stycznia i uzyskały pozytywne opinie wszystkich komisji. 
 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/74/2024 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
W dyskusji wzięli udział: 
Wiktor Hudek Radny Gminy - Dzień dobry wszystkim. Ja może nie pytanie, tylko tak dla wiadomości 
mieszkańców. Zmiany w budżecie są takie, że np. Przedszkole Publiczne w Skrzyszowie dostanie 
350000,00 zł wsparcia w ramach projektu oraz dodatkowo taka inwestycja Przedszkole w Skrzyszowie, 
zwiększono nakłady o 216000,00 zł. Tam będą poszerzane piwnice, wymiana elewacji zewnętrznej, 
uzupełnienie cegieł, ogólnie prace renowacyjne. To tak informacyjnie dla mieszkańców. Dzięki.  
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/75/2024 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 
3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Godów oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Skarbnik Gminy Beata Kałusek - Sama deklaracja jako tako nie uległa zmianie, czyli formularz pozostał 
taki jaki był. Tutaj zgodnie ze zmianą zasad podpisywania elektronicznego, umożliwiliśmy w tej uchwale 
wykorzystanie wszystkich dostępnych środków, aby taką deklarację móc złożyć z podpisem 
elektronicznym. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Godów oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/76/2024 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 
4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Godów na 2025 rok; 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Godów na 2025 rok; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/77/2024 – załącznik nr 15 do protokołu. 

 
5) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy Godów na 2025 rok; 
Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy Godów na 2025 rok; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/78/2024 – załącznik nr 16 do protokołu. 

 
6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/60/2024 Rady Gminy Godów z dnia 28 listopada 2024 
r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Godów z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
rok 2025; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - W związku z brakiem 
możliwości realizacji zadania publicznego z zakresu sportu na podstawie ustawy o sporcie, 
zaproponowano właśnie włączenie tego zadania w roczny program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2025. Ponadto zaproponowano kwotę 55000,00 zł, jako tą kwotę na realizację 
zadania. W związku z czym w samym programie ulega jedynie zapis dotyczący finansowania programu w 
roku 2025. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/60/2024 Rady Gminy Godów z dnia 28 listopada 2024 r. 
w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Godów z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
rok 2025; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/79/2024 – załącznik nr 17 do protokołu. 

 
7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Zastępca Wójta Gminy Godów Tomasz Kasperuk - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, tutaj mamy 
uchwałę odnośnie dotacji do remontu ulicy 1 Maja w Gołkowicach. Mówimy o odcinku od granicy z 
miastem Jastrzębie. Mniej więcej kawałek ze skrzyżowaniem z ulicą Dworcową. Jak państwo wiecie 
większość zadań dofinansowujemy 50/50. Jeżeli chodzi o udział gminy i powiatu, to tutaj powiat otrzymał 
dofinansowanie do tego zadania. Także tutaj z naszej strony te 50% do wkładu własnego. Rozumiem, że 
mam te cztery projekty. Jeżeli chodzi o następną uchwałę, to mamy również ulicę 1 Maja w Gołkowicach, 
ale to dotyczy inwestycji, która w tej chwili jest realizowana. Ona już dobiega blisko mam nadzieję, że do 
końca. Także tutaj jak gdyby urealniamy ten wkład tegoroczny, bo to zadanie mieliśmy w WPF. Także ta 
kwota, którą w tej uchwale przyjmujemy, odpowiada oczywiście temu co zapłaciliśmy w zeszłym roku, jak i 
również dostosowana jest do kwoty po przetargowej. Następne zadanie to mamy opracowanie 
dokumentacji projektowej na ulicę 1 Maja w Godowie. Tutaj dotyczy to zakresu od ronda w Godowie do 
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skrzyżowania z ulicą Powstańców w Gołkowicach. Jest wykonywana dokumentacja projektowa i tutaj 
mamy wkład własny w gminie na realizację tego zadania w tym roku. Następna uchwała, jeżeli chodzi o 
drogi powiatowe, to mamy dofinansowanie do remontu ulicy Powstańców Śląskich z Skrzyszowie, jest to 
kolejny etap. Jak państwo wiecie parę lat temu był jeden z etapów wykonany, także to będzie kontynuacja. 
Tutaj zakres tego zadania będzie dokładnie ustalony po ogłoszeniu przetargu, bo z tego co pan dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg informował, to jest to możliwość gdyby się okazało, że ta kwota po przetargowa 
będzie niższa, także będzie wykorzystanie tej całej kwoty, czyli jest możliwość rozszerzenia zakresu 
zadania. Z mojej strony tyle, jeżeli będą jakieś pytania, to bardzo proszę.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/80/2024 – załącznik nr 18 do protokołu. 

 
8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/81/2024 – załącznik nr 19 do protokołu. 

 
9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/82/2024 – załącznik nr 20 do protokołu. 
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10) Projekty uchwał w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Głosowano w sprawie: 
Projekty uchwał w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 
realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/83/2024 – załącznik nr 21 do protokołu. 

 
11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu, 
na realizację zadań z zakresu nadzoru budowlanego; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Zastępca Wójta Gminy Godów Tomasz Kasperuk - Jest to uchwała, którą państwo radni tutaj przyjmują co 
roku. Jest to pomoc dla Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, głównie w zakresie postępowań 
administracyjnych. Wiecie państwo, że w przypadku pustostanów czy budynków, które zagrażają 
bezpieczeństwu, często spotykamy się z taką sytuacją, że jest nieuregulowany stan prawny, nie ma 
właścicieli. Więc tutaj ta dotacja jest na to, aby inspektor nadzoru mógł prowadzić postępowania i po 
prostu określić właściciela, żeby można było te budynki rozebrać czy też zabezpieczyć. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu, na 
realizację zadań z zakresu nadzoru budowlanego; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/84/2024 – załącznik nr 22 do protokołu. 

 
12) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację 
powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2025 roku; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Zastępca Wójta Gminy Godów Tomasz Kasperuk - Również uchwała, którą państwo rani podejmujecie co 
roku. Jak państwo wiecie, gmina dokłada do przewozów pasażerskich, część pokrywa powiat. My 
pokrywamy resztę tej dopłaty za te wozokilometry, które odbywają się po naszej gminie. No i w tym roku 
ten plan na rok 2025, to jest 1245000,00 zł.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację 
powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2025 roku; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/85/2024 – załącznik nr 23 do protokołu. 

 
13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do współdziałania w celu 
przeprowadzenia i udzielenia wspólnego postępowania przetargowego; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Zastępca Wójta Gminy Godów Tomasz Kasperuk- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, tutaj mamy 
specyficzną sytuację, bo droga, o której mówimy w Gorzycach, to jest ulica Graniczna, w Krostoszowicach 
ulica Turska. Granica można to powiedzieć biegnie w drodze, więc potrzebne jest wspólne działanie w 
związku z tym, że większość tego terenu przypada na Gminę Gorzyce. Gmina tutaj będzie liderem w tym 
zadaniu i my gminie udzielamy dotacji w wysokości 50000,00 zł na przeprowadzenie przetargu wykonawcy 
na wykonanie dokumentacji projektowej. Dziękuję. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do współdziałania w celu przeprowadzenia i 
udzielenia wspólnego postępowania przetargowego; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/86/2024 – załącznik nr 24 do protokołu. 

 
14) Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia braków formalnych skargi. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia braków formalnych skargi. Projekt nr 87a. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-
Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr X/87/2024 – załącznik nr 25 do protokołu. 

 
Ad. 9. Informacja o złożonych interpelacjach. 
Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) powiedział, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Ad. 10. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy Kamil Gąsior - Ja w dwóch kwestii takich krótkich. Pierwsza kwestia dotyczy jeszcze sprawy 
budowy kanalizacji na ulicy Leśnej i odtworzenia granic. Tam były dwa punkty do odtworzenia. Na sesji w 
październiku, było to wpisane w protokole odbioru, że firma musi odtworzyć dwa punkty graniczne. 
Natomiast na sesji w październiku zapewniano mnie, że będzie to odtworzone do końca roku. Wczoraj tam 
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przeszedłem się sprawdzić, czy są te punkty graniczne odtworzone. Tych punktów jeszcze nie ma. Wiem, 
że dzisiaj też jeden z mieszkańców po konsultacji ze mną, złożył tutaj pismo do urzędu o określenie w 
jakim terminie te punkty zostaną odtworzone. Ponieważ kanalizację już żeśmy odebrali. Mówił w protokole 
pokontrolnym to było i też bym po prostu prosił osobiście jako radny o informację w jakim terminie te dwa 
punkty graniczne przy tych posesjach zostaną odtworzone. To jest jeden temat, Panie Wójcie. Drugi temat 
to chyba temat bardziej dla radnych powiatowych. Tutaj bym się zwrócił o pomoc odnośnie jednej 
studzienki kanalizacji deszczowej, deszczówki na ulicy Wodzisławskiej 18 przy posesji, bo tam powstała 
dziura przy drodze do tej studzienki. Więc jeżeli można prosić o pomoc, bo wiem, że mieszkaniec tam 
dzwonił do PZD i otrzymał jakby informację, że jest to w gestii gminy. Ale wydaje mi się, że to raczej 
powinno być w gestii PZD. Ja mam zdjęcia. Tutaj państwu radnym powiatowym mogę przesłać na 
Messengera zdjęcia, jak to wygląda. Ja również bym prosił państwa radnych o pomoc odnośnie 
załatwienia tej sprawy. 
 
- Radny Gminy  Wiktor Hudek - Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Szanowni Włodarze, ja mam 
takie jedno pytanie, ponieważ gmina niedawno przejęła teren przy wyjeździe ze stacji benzynowej. Czy 
lampy, które tam zostały posadowione i wykonane na koszt przedsiębiorcy, czy przeszły już włączenie do 
sieci publicznej? Czy jeszcze to jest procedowane? 
 
- Zastępca Wójta Gminy Godów Tomasz Kasperuk - Jeszcze nie przeszły. Oczywiście są one naszą 
własnością, natomiast temat już został uregulowany w stu procentach, to znaczy zostały wypłacone 
wszystkie odszkodowania. Także będziemy teraz wchodzić w kontakt i jak gdyby podłączać to do 
oświetlenia ulicznego. 
 
- Radny Gminy  Wiktor Hudek - Jeszcze jeden taki temat w związku z ostatnimi komisjami. Zwracam się tu 
do włodarzy jako zatrudniających nasz dział prawny. Ponieważ projekt skargi, wezwania do usunięcia 
braków formalnych, budził wiele wątpliwości naszych radnych. Niestety nie było komu tych wątpliwości 
przedstawić i generalnie Pan Wójt parafrazując powiedział coś takiego, że dział prawny pozostawił nam 
radnym do wyboru, które podpunkty z treści projektu uchwały, które podpunkty mamy sobie wybrać do tej 
treści uchwały. Mi się wydaje, że stanowienie prawa w tej gminie, czy ogólnie w tym kraju, nie polega na 
wyborze podpunktów, co komu lepiej pasuje. Dlatego bardzo bym prosił o pochylenie się nad 
działalnością naszego działu prawnego. Tym bardziej, że ja wiem, że to są kuluary, ale kuluarowo też słyszę 
różne rzeczy, że po prostu ta decyzyjność, czy też pewność interpretacji prawa bywa różna, czy to w 
rozmowach z Panem Przewodniczącym, czy w rozmowach z innymi radnymi. No i to tyle ode mnie. 
 
- Radna Gminy  Beata Jeleń - Ja chciałam tylko właśnie też wykorzystać panów z rady powiatu, ponieważ ja 
ostatnio poruszyłam temat oświetlenia przejść dla pieszych i dostałam informację od wicewójta, że 
wszystkie nowo budowane przejścia są już oświetlone bardzo dobrze. Natomiast mnóstwo miałam pytań 
od mieszkańców odnośnie oświetlenia przejść, że są słabo oświetlone. A wiemy istnieje masa przejść 
starych, które nie zawsze będą odnawiane, żeby jakoś wziąć pod uwagę oświetlenie, gdyż mamy słabo 
pooświetlane zarówno na drogach ja wiem, że gminnych, jak i powiatowych te przejścia. No ja tutaj za 
przykład przywołuję Czechy, że tam naprawdę jest to dobrze zrobione i ten przechodzień jest naprawdę 
widoczny, tak żeby tylko się też pochylić nad istniejącymi.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - To znaczy informacja była, że myśmy wystosowali pismo do 
powiatu do Pana Starosty, że gmina jest zainteresowana zamontowaniem i doświetleniem wszystkich 
przejść, które są na terenie gminy i deklarujemy 50% udział. Także ja mam nadzieję, że być może w 
przetargach, które zostaną w tym roku rozstrzygnięte na drogach powiatowych, zostaną jakieś 
oszczędności i wtedy przy pomocy naszych radnych powiatowych, wykonamy projekty przynajmniej w tym 
roku doświetlenia tych przejść. 
 
- Radna Gminy  Katarzyna Skrzyszowska - To nie tyle pytanie, Drodzy Państwo, ile taka mała informacja. 
Ponieważ wiele się w ostatnim czasie mówiło na temat działalności kół gospodyń w naszej gminie, 
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pokusiłyśmy się z paniami przewodniczącymi o takie bardzo krótkie podsumowanie działania naszych kół 
w ubiegłym roku i chciałabym, żeby liczby przemówiły, ponieważ nie wszyscy państwo uczestniczycie w 
zadaniach, które realizują koła. Otóż, Drodzy Państwo, w ubiegłym roku koła zrealizowały pięć projektów 
na łączną sumę 39769,00 zł. Projekty te objęły około tysiąca uczestników bezpośrednich. Koła 
zorganizowały 14 wycieczek i wyjazdów, w których uczestniczyło 456 osób. Koła zorganizowały 19 spotkań 
warsztatowych, w których uczestniczyło 290 uczestników. Koła zorganizowały lub współorganizowały 76 
wydarzeń o zasięgu od 10 do 1000 osób. Chciałam tylko zauważyć, Drodzy Państwo, że wszystkie te osoby, 
które pracują bez względu na to, czy są 30 plus, czy 70 plus, pracują społecznie i robią naprawdę dobrą 
robotę. Dlatego chciałabym podziękować wszystkim zaangażowanym w pracę kół. Dziękuję. 
 
Ad. 11. Sprawy organizacyjne. 
Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 
- 24 lutego 2025 o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 
- 27 lutego 2025 o godz. 15:00 sesja Rady Gminy Godów 
 
Ad. 12. Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji, po czym zamknął obrady X sesji Rady 
Gminy Godów.   
 
 
  
  
 
Przygotowała: Agnieszka Mitko 


